
Zápis z jednání školské rady 

 
Datum:                30.3.2017, ZŠ Tuchlovice 

 

Zahájeno:   18:30 

Přítomni: Petra Herdová, Ing. Vladimír Olič, Petr Vondráček, Ondřej Martinec, Mgr. 

Pavlína Opatrná, Mgr. Jana Drechslerová 

Zapisovatel:  Petra Herdová 

Ing. Vladimír Olič na úvod přivítal novou členku školské rady paní Mgr. Janu Drechslerovou, která 

nahradila Mgr. Irenu Lažanovou.  

Dále pak informoval školskou radu o investici obce do zamykatelných skříněk pro všechny žáky 

základní školy, o plánovaných projektech „Rozšíření školní jídelny“ a „Nový pavilon“, dále pak zmínil 

vyšší náklady na vytápění školy způsobené silnější zimou. 

Oba plánované projekty jsou popsané na webových stránkách školy a v současné době se připravují 

žádosti o dotace z fondů MŠMT a EU. 

Projednání námětů z řad rodičů a další informace od zástupců školy: 

1. Některým dětem ve věku 10 let stanovená velikost porce jídla při obědě nestačí. Vladimír Olič 

zjistí, zda by bylo možné, na žádost rodičů, individuálně zařadit dítě do skupiny starších dětí, 

které mají určenu větší porci. 

 

2. Ovoce do škol – od školního roku 2017/18 bude školu zásobovat firma Bovys, která má velice 

dobré reference. 

 

3. Nabídka výuky ruského jazyka  - na podnět rodičů proběhne ve škole průzkum mezi rodiči, 

aby se zjistilo, zda a jak velký by byl zájem o výuku ruského jazyka. 

 

4. Asistent v 5. třídě – ve třídě je od prosince 2016. Díky jeho přítomnosti nastalo zklidnění třídy 

během vyučování a celkově i zlepšení atmosféry. 

 

5. Papírové ručníky  - v současné době jsou v učebně matematiky a ve družině. Vzhledem 

k vysokým nákladům škola další pořizovat nebude. 

 

6. V rámci projektu Šablony bude v následujících 3 letech na škole působit speciální pedagog. 

 

7. Žákovský parlament, který se skládá ze zástupců všech tříd, se podílel na přípravě 

květinového dne a přináší další nové náměty. 


